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Folketingets Retsudvalg har i brev af 30. januar 2012 stillet følgende spørgsmål nr. 428 
(Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær 
(DF).

Spørgsmål 428:

”Kan ministeren oplyse i hvor mange tilfælde politiet er blevet bekendt med at hunde, 
katte og andre kæledyr er fundet aflivet af ejere eller andre i de sidste fem år gerne om 
muligt angivet for hvert år og dyreart?”

Svar:

Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra Rigspolitiet, der 
har oplyst følgende:

”Rigspolitiet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet udtalelser fra landets 
politikredse.

Rigspolitiet kan på baggrund af disse udtalelser oplyse, at der ikke i de eksisterende 
edb-systemer føres statistik over eller foretages særskilt monitering af sager af den 
pågældende karakter. Sådanne sager kan være journaliseret under en række forskellige 
sagskategorier, ligesom eventuelle oplysninger om et aflivet kæledyr kan være påført 
politikredsens døgnrapport, uden at der i øvrigt er foretaget yderligere i sagen. 
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Rigspolitiet har således ikke umiddelbart mulighed for at besvare spørgsmålet, idet en 
besvarelse heraf vil forudsætte en overordentlig ressourcekrævende manuel 
gennemgang af alle sager inden for en række forskellige sagskategorier samt samtlige 
døgnrapporter i den anførte periode.”

Mette Gjerskov

/Rikke Freil Laulund


